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" Εγώ κάποτε έλεγα ότι
πρέπει να επαναπατρίσουμε
την ελπίδα. Αυτό έχει γίνει.
Πλέον πρέπει να την εμπε
δώσουμε και να την αναπτύ
ξουμε."
Με αυτή την φράση αποκρί
νεται ο Λάκης Βίγκας στην
ερωτηση της "Η" για το τί
μέλλει γενέσθαι με τα ευαγή
ιδρύματα της κοινότητάς
μας.

Είναι νωρίς το πρωί της περα
σμένης Τετάρτης στην παρα
λία στο Μεσοχώρι του
Βοσπόρου και συνεχίζει, τονί
ζοντας τις δυσκολίες που
αντιμετωπίζει η συρρικνω
μένη μειονότητα, για να
ανταποκριθεί στις ανάγκες
μιας δομής κοινοτικής διοίκη
σης, που είχε δημιουργηθεί
για μια κοινότητα εκατο
ντάδων χιλιάδων ομογενών

οι οποίοι σήμερα
αριθμούν μόλις
μερικές χιλιάδες
πληθυσμό.
"Αυτή η περίο
δος δεν είναι εύ
κολη για τη δική
μας κοινότητα
διότι είμαστε
πολύ λίγοι και
έχουμε μεγάλα
βάρη και υπο

χρεώσεις απέναντι στην
ιστορία μας, αλλά και στις
προκλήσεις του σήμερα και
τις ανάγκες του αύριο.
Η κοινότητά μας έχει 67
ιδρύματα, Συνδέσμους, νο
σοκομεία, εφημερίδες, έχει
μια δομή που δυσκολεύεται
σήμερα να ορθοποδήσει
προς το μέλλον. Έχουμε και
κάποια σημεία που μας
κάνουν δυνατούς, η ιστορία
μας, η περιουσία μας. Μέσα
από αυτά, πρέπει εμείς να
δουλέψουμε και να βρούμε
τις αδυναμίες μας και τις
ανάγκες μας ώστε να συ
μπληρώσουμε και να προχω
ρήσουμε προς την
ανάπτυξη. Αυτό που πραγ
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∆ιεθνής Μέρα για την

Εξάλειψη της Φτώχειας
Εν μέσω οικονομικής κρίσης στον
αναπτυγμένο κόσμο και ιστορι
κών φυσικών καταστροφών στον
αναπτυσσόμενο κόσμο εορτάσθη
κε η εφετινή «Διεθνής Ημέρα για
την Εξάλειψη της Φτώχειας» του
Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών.
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► Λάκης Βίγκας: " Εγώ κάποτε έλεγα ότι πρέπει...

Να επαναπατρίσουµε την ελπίδα

► Επίθεση σε φυλάκιο

Εικοσιτέσσερις στρατιώτες
νεκροί στο Χακιάρι

Εικοσιτέσσερις στρατιώτες
σκοτώθηκαν σε συγκρού
σεις που σημειώθηκαν κο

ντά σε αστυνομικά
τμήματα και στρατιωτικά
φυλάκια στο Χακιάρι.
Οι συγκρούσεις ση

μειώθηκαν μία
ημέρα μετά την
έκρηξη που συ
ντάραξε το Μπίτλις
και είχε ως αποτέλε
σμα να χάσουν τη
ζωή τους πέντε
αστυνομικοί και
τρεις πολίτες.

► Την Πέµπτη η ψήφιση του πολυνοµοσχεδίου στην Ελλάδα

Χωρίς σηµεία σύγκλισης οι
Παπανδρέου και Σαµαράς
Σε κλίμα έντασης και χω
ρίς να επιτευχθεί αποτέλε
σμα πραγματοποιήθηκε η

συνάντηση του πρωθυ
πουργού Γ. Παπανδρέου
με τον αρχηγό της Ν.Δ

Αντώνη Σαμαρά,
στον απόηχο της
σκληρής κριτικής
κατά της ΝΔ που
άσκησε ο Γ.Πα
πανδρέου από το
βήμα της ΚΟ του
ΠΑΣΟΚ. Το μεση
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► Η µετα- Καντάφι εποχή

Η Χίλαρι Κλίντον
επισκέφθηκε τη Λιβύη

Sahibi ve Sorumlu Müd ..
Andrea Rombopulos
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Τετάρτη Çarşamba

Οκτωβρίου Ekim

Ἡ Α. Θ. Παναγιότης, ὁ Πατριάρχης,
ἐδέξατο εἰς ἀκρόασιν:
Τόν Σεβ. Μητροπολίτην Σεβαστείας
κ. ∆ηµήτριον ἐξαιτησάµενον τάς σε-
πτάς Αὐτοῦ εὐχάς, ἐπί τοῖς ἐπικει-
µένοις ὀνοµαστηρίοις αὐτοῦ.
Τούς Ὁσιολ. ΡΚαθολικούς Πρεσβυ-
τέρους κ. Christian Laffargue καί κ.
Edouard Mentque καί τήν Ἐλλογ. κ.
Annie Laurent, Συγγραφέα, ἐκ Γαλλί-
ας.
Τήν ὑπό τήν προεδρίαν τῆς Ἐλλογ. κ.
Βασιλικῆς Πετρίδου Ἔντιµον Ἐφορεί-
αν τοῦ Ζαππείου Παρθεναγωγείου.
Τόν Ἐντιµ. κ. Ali Serim, Ἐπιχειρηµατί-
αν, ἐντεῦθεν.
Τήν Εὐγεν. κ. Gülay Öztürk, Γεν. ∆ιευ-
θύντριαν τοῦ ἐν Ἑλλάδι παραρτήµα-
τος τῶν Τουρκικῶν Ἀερογραµµῶν,
µετά στελεχῶν αὐτῶν.
Τούς Ἐντιµ. κ. κ. Rober Koptaş, Hrant
Kasparyan καί Emre Ertani, στελέχη
τῆς ἐνταῦθα ἐκδιδοµένης Ἀρµενικῆς
ἐφηµερίδος «AGOS», εἰς οὕς παρε-
χώρησε συνέντευξιν.

ΒΙΝΤΕΟ ΤΗΣ ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗΣ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΑΚΟ ΣΤΑΘΜΟ www.ihotispolis.com

Στην Τρίπολη βρέθηκε την Τρίτη η Χίλα
ρι Κλίντον στην πρώτη επίσκεψη υπουρ
γού της διακυβέρνησης Ομπάμα μετά
την πτώση του Μουαμάρ Καντάφι, επι
διώκοντας να δείξει τη στήριξη των
Ηνωμένων Πολιτειών στο λαό της Λιβύης
και να οικοδομήσει σχέσεις με τη νέα
ηγεσία της χώρας.
Η επικεφαλής του Στέιτ Ντιπάρτμεντ συ
ναντήθηκε με ανώτατους αξιωματούχους
του Εθνικού Μεταβατικού Συμβουλίου
του επικεφαλής Μουσταφά Αμπντούλ
Τζαλίλ, του πρωθυπουργού Μαχμούντ
Τζιμπρίλ και του υπουργού Οικονομικών
της μεταβατικής κυβέρνησης Αλί Ταρ
χούνι.
Προγραμμάτισε επίσης συνάντηση με
γυναίκες, νεαρούς Λιβύους και επικεφα
λής οργανώσεων για την προάσπιση των
πολιτικών δικαιωμάτων.
Αμερικανοί αξιωματούχοι δήλωσαν ότι
στόχος της επίσκεψης της Χίλαρι Κλίντον
είναι να σταλεί μήνυμα στήριξης στο
Εθνικό Μεταβατικό Συμβούλιο και στο
λιβυκό λαό, αλλά και να εγκαινιαστεί μία
διαδικασία οικοδόμησης μίας σταθερής
σχέσης με τη Λιβύη.
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ΟΙΚΟΥΜΕΝΙΚΟΝ ΠΑΤΡΙΑΡΧΕΙΟΝ

Κοινοτικά...Κοινοτικά...Κοινοτικά.

Ανακοινώσεις...ΕΚΚΛΗΣΙΕΣ...ΕΚΚΛΗΣΙΕΣ...

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΧΑΛΚΗ∆ΟΝΟΣ
(KADIKÖY RUM ORTODOKS CEMAATİ

KİLİSELERİ, MEKTEPLERİ VE MEZARLIĞI VAKFI)
∆ΕΥΤΕΡΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΗΣ ΕΠΙ ΤΩΝ
ΕΚΛΟΓΩΝ ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

Oι εκλογές για την Συντονιστική Επιτροπή της Κοινότητος
Χαλκηδόνος θα διεξαχθούν την Κυριακή 30 Οκτωβρίου
2011.
α) Στην αίθουσα του Μορφωτικου Συλλόγου Μοδιού.
(Neşe Sok. No: 12 Kadköy, Moda)
β) Στην κοινοτικά αίθουσα της Αγίας Τριάδας Στραυροδρο
μίου, Ταξείμ.
1.Οι κάλπες θα παραμείνουν ανοικτές από τις 10:00 μέχρι
16:00
2.Δικαίωμα ψήφου έχουν όλοι οι Ρωμιοί ορθόδοξοι που κα
τοικούν εντός των ορίων της Πόλης μας και είναι εγγεγραμ
μένοι στον εκλογικο κατάλογο που ήδη έχει χρησιμοποιηθεί
στις προηγούμενες κοινοτικές εκλογές.
3.Οι ψηφοφόροι πρέπει να ελέγξουν αν είναι εγγεγραμμένοι
στους εκλογικούς καταλόγους οι οποίοι βρίσκονται στο γρα
φείο της κοινότητας και στους Ναούς της Αγίας Τριάδας και
του Αγίου Ιωάννη στην Χαλκηδόνα. Εάν δεν υπάρχει το
όνομα κάποιου ψηφοφόρου στον κατάλογο θα πρέπει να
υποβάλλει αίτηση μέχρι την Πέμπτη 12 Οκτωβρίου 2011 και
ώρα 16:00 στο γραφείο της κοινότητας.
4.Οι υποψήφιοι πρέπει να υποβάλλουν αίτηση στο γραφείο
της κοινότητας μέχρι την Παρασκευή 21 Οκτωβρίου 2011
και ώρα 17:00, επισυνάπτοντας απαραιτήτως σύμφωνα με
τα άρθρα 31 και 32 του Κανονισμού Βακουφίων (2575)
στην αίτησή τους:
α) Αντάγραφο της ταυτότητάς τους
β) Πιστοποιητικό ποινικού μητρώου απά την εισαγγελία.
γ) Πιστοποιητικό μονίμου κατοικίας από τον μουχτάρη η το
ληξιαρχείο.
δ) Αντίγραφο πτυχίου τουλάχιστον Α΄ παίδευσης.
5.Το ψηφοδέλτιο θα καταρτιστεί σύμφωνα με την αλφαβη
τική σειρά των επωνύμων των υποψηφίων της τουρκικής
ταυτότητάς τους.
6.Την ημέρα των εκλογών οι ψηφοφόροι πρέπει να προσέλ
θουν στις κάλπες με την ταυτότητά τους.
H Εφορευτική Επιτροπή: Δημήτρης Ζώτος, Φαίδων Κάφτο
γλου, Γιάννης Χαράτσογλου και Ζωή Κωνσταντινίδου.

ΙΕΡΟΣ ΚΑΘΕ∆ΡΙΚΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΑΣ
ΤΡΙΑ∆ΟΣ ΧΑΛΚΗ∆ΟΝΟΣ

Γνωστοποιείται ότι την Κυριακήν 23η
Οκτωβρίου Του Αγίου Αποστόλου Ια-
κώβου του Αδελφοθέου, εν τω καθ'
ηµάς Ιερω Ναώ τελείται θεία λειτουρ-
γία

ΙΕΡΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΑΣ
ΕΥΦΗΜΙΑΣ ΧΑΛΚΗ∆ΟΝΟΣ

Γνωστοποιείται ότι την Κυριακήν 23η
Οκτωβρίου Του Αγίου Αποστόλου Ια-
κώβου του Αδελφοθέου, εν τω καθ'
ηµάς Ιερω Ναώ τελείται θεία λειτουρ-
γία

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ
ΓΕΛ∆ΕΓΙΡΜΕΝ

Γνωστοποιείται ότι την Κυριακήν 23η
Οκτωβρίου Του Αγίου Αποστόλου Ια-
κώβου του Αδελφοθέου, εν τω καθ'
ηµάς Ιερω Ναώ τελείται θεία λειτουρ-
γία

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ
ΤΣΕΓΚΕΛΚΙΟΪ

Γνωστοποιείται ότι την Κυριακήν 23η
Οκτωβρίου Του Αγίου Αποστόλου Ια-
κώβου του Αδελφοθέου, εν τω καθ'
ηµάς Ιερω Ναώ τελείται θεία λειτουρ-
γία

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΟΝΟΣ
ΚΟΥΣΚΟΥΝΤΖΟΥΚΙΟΥ

Γνωστοποιείται ότι την Κυριακήν 23η
Οκτωβρίου Του Αγίου Αποστόλου Ια-
κώβου του Αδελφοθέου, εν τω καθ'
ηµάς Ιερω Ναώ τελείται θεία λειτουρ-
γία

ΠΑΝΣΕΠΤΟΣ ΠΑΤΡΙΑΡΧΙΚΟΣ ΝΑΟΣ
ΕΙΚΟΣΤΗ ΕΠΕΤΕΙΟΣ ΤΗΣ ΕΚΛΟΓΗΣ ΤΗΣ Α. Θ.

ΠΑΝΑΓΙΟΤΗΤΟΣ, ΤΟΥ ΟΙΚΟΥΜΕΝΙΚΟΥ
ΠΑΤΡΙΑΡΧΟΥ κ. κ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ

Εὐχαρίστως ἀνακοινοῦται ὅτι, ἐπί τῇ εἰκοστῇ ἐπετείῳ
τῆς ἐκλογῆς τῆς Α.Θ.Παναγιότητος, τοῦ Πατριάρχου
ἡµῶν κ. κ. Βαρθολοµαίου, Οὗτος θά χοροστατήσῃ κατά
τήν Θείαν Λειτουργίαν τοῦ Σαββάτου, 22ας Ὀκτωβρίου,
ἐν συγχοροστασίᾳ µετά τῶν ἐνταῦθα καί τῶν ἐκ τοῦ
ἐξωτερικοῦ προσελευσοµένων ἁγίων Ἀρχιερέων.
Κατά τήν Θείαν ταύτην Λειτουργίαν θά
συγχοροστατήσῃ ἀπό τοῦ Ἀντιθρόνου ὁ
πραγµατοποιῶν τήν ἐπίσηµον εἰρηνικήν ἐπίσκεψιν
Αὐτοῦ εἰς τό Οἰκουµενικόν Πατριαρχεῖον Μακ.
Πατριάρχης Σερβίας κ. κ. Εἰρηναῖος.

ΕΠΙΣΗΜΟΣ ΕΙΡΗΝΙΚΗ ΕΠΙΣΚΕΨΙΣ ΤΟΥ
ΜΑΚ. ΠΑΤΡΙΑΡΧΟΥ ΣΕΡΒΙΑΣ

κ. κ. ΕΙΡΗΝΑΙΟΥ
Εὐχαρίστως ἀνακοινοῦται, ὅτι ἡ Α. Μακαριότης, ὁ Ἀρ-
χιεπίσκοπος Πεκίου, Μητροπολίτης Βελιγραδίου καί
Καρλοβικίου καί Πατριάρχης Σερβίας κ. κ. Εἰρηναῖος
ἀφικνεῖται, µετά τῆς τιµίας συνοδείας Αὐτοῦ, εἰς τήν
πόλιν ἡµῶν τό ἀπόγευµα τῆς Παρασκευῆς, 21ης Ὀκτω-
βρίου, πρός πραγµατοποίησιν τῆς ἐπισήµου εἰρηνικῆς
ἐπισκέψεως Αὐ- τοῦ πρός τό Οἰκουµενικόν Πατριαρχε-
ῖον.
Τό ἑσπέρας τῆς αὐτῆς ἡµέρας, καί ὥραν 18:30, ὁ ὑψηλός
ἐπισκέπτης τῆς Μητρός Ἐκκλησίας θά προστῇ ∆οξολο-
γίας ἐν τῷ Π. Πατριαρχικῷ Ναῷ, ἐν συνεχείᾳ δέ θά γίνῃ
ἐπισή- µως δεκτός ὑπό τῆς Α. Θ. Παναγιότητος, τοῦ
Οἰκουµενικοῦ Πατριάρχου κ. κ. Βαρθολοµαίου, καί τῆς
περί Αὐτόν σεβασµίας Ἱεραρχίας ἐν τῇ αἰθούσῃ τοῦ
Θρόνου, ἔνθα θά ἀνταλλαγοῦν προσφωνήσεις.
Τήν Κυριακήν, 23ην Ὀκτωβρίου, ἡ Α. Μακαριότης, ὁ Πα-
τριάρχης, θά συλλειτουργήσῃ ἐν τῷ Π. Πατριαρχικῷ
Ναῷ µετά τῆς Α. Θ. Παναγιότητος, τοῦ Οἰκουµενικοῦ
Πατριάρχου, καί ἑκατέρωθεν Ἱεραρχῶν
Εἰς τό τέλος τῆς Θ. Λειτουργίας θά γίνῃ ἀνταλλαγή ἐπι-
σήµων προσφωνήσεων καί ἀναµνηστικῶν δώρων µετα-
ξύ τῶν δύο Προκαθηµένων.

ΠΑΝΣΕΠΤΟΣ ΠΑΤΡΙΑΡΧΙΚΟΣ ΝΑΟΣ
∆ΗΛΩΣΙΣ

Ἀνακοινοῦται ὅτι διά τούς ἐπιθυµοῦντας νά προσέλθουν
εἰς τήν τελεσθησοµένην ἐν τῷ Π. Πατριαρχικῷ Ναῷ ∆ο-
ξολογίαν ἐπί τῇ ἀφίξει τοῦ Μακ. Πατριάρχου Σερβίας κ.
κ. Εἰρηναίου θά διατεθῇ λεωφορεῖον, τό ὁποῖον θά ἐκκι-
νήσῃ ἐκ τῆς πλατείας Ταταούλων, (Kurtuluş) τήν Παρα-
σκευήν, 21ην Ὀκτωβρίου, καί ὥραν 5:45 µ.µ., διερχόµενον
ὥραν 6:00 µ.µ., ἐκ τῆς πλατείας Ταξείµ, ἔµπροσθεν τῆς
Ὄπερας, µέ προορισµόν τό Φανάριον, καί µετ’ἐπιστρο-
φῆς εἰς τά ἴδια µετά τό τέλος τῆς Ἀκολουθίας.

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΕΙΣΟ∆ΙΩΝ ΠΑΝΑΓΙΑΣ
ΣΤΑΥΡΟ∆ΡΟΜΙΟΥ

Γνωστοποιεῖται ὅτι τήν Κυριακήν 23ην
Οκτωβρίου τελεῖται θεία λειτουργία
ἱερουργοῦντος τοῦ Σεβ. Μητρ. Τρανου-
πόλεως κ. Γερµανοῦ.

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΑΣ ΤΡΙΑ∆ΟΣ ΤΑΞΕΙΜ
Γνωστοποιεῖται ὅτι τήν Κυριακήν 23ην
Οκτωβρίου τελεῖται θεία λειτουργία

ΚΟΙΝΟΤΗΣ ΑΡΝΑΟΥΤΚΙΟΙ
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΙΣ

Ἡ Ἐφοροεπιτροπή τῆς κοινότητος τοῦ Μ.Ρεύµατος, µέσα
εἰς τά πλαίσια τῶν ἐκδηλώσεων τῆς Ρωµαίϊκης κοινότη-
τος, πού διοργανώνει πρός τιµήν τῆς Α.Θ.Παναγιότης,
τοῦ Οἰκουµενικοῦ µας Πατριάρχου κ.κ. ΒΑΡΘΟΛΟ-
ΜΑΙΟΥ, ἐπίν τῇ συµπληρώσει εἰκοσαετίας ἀπό τῆς
ἀναρρήσεως Του εἰς τον Οἰοκουµενικόν Θρόνον, δια-
θέτει:
α- ἔν Λεωφορεῖον τοῦ Πρακτορείου “OPUS” διά τούς ἐπι-
θυµοῦντας νά παραστοῦν κατά την Πατριαρχικήν καί
Πολυαρχιερατικήν Χοροστασίαν τῆς Θ. Λειτουργίας τοῦ
Σαββάτου, 22ας τρ.µ. στον Πάνσεπτον Πατριαρχικόν
Ναόν τοῦ Ἁγίου Γεωργίου Φαναρίου. Ἐκκίνησις Λεωφο-
ρείου τήν 8ην και 45 ὥραν ἔµπροσθεν τοῦ ἐστιατορίου
Γκαράζ τῶν Θεραπείων, τήν 9ην ἔµπροσθεν τοῦ Ἱεροῦ
Ναοῦ τῆς Παναγίας Κουµαριωτίσσης Νεοχωρίου, καί
τήν 9ην καί 30 ἀπέναντι ἀπό την ἀποβάθραν τοῦ Μ. Ρεύ-
µατος, καί
β- ∆ύο Λεωφορεῖα διά τους ἐπιθυµοῦντας νά παραστοῦν
στό Ρεσιτάλ “ἕνα Πιάνο, Μία Φωνή” τῆς Ἄλκηστης Πρω-
τοψάλτη-Στεφάνου Κορκολῆ, το Σάββατον 22αν τρ.µ.,
καί ὥραν 18ην στό “KONGRE MERKEZI-HARBİYE” τῆς
πόλεώς µας.
Ἐκκίνησις: πρώτου λεωφορείου τήν 16ην καί 45 ὥραν
ἔµπροσθεν τοῦ ἐστιατορίου Γκαράζ των Θεραπείων, τήν
16ην καί 45 ὥραν ἔµπροσθεν τοῦ Ἱεροῦ Ναοῦ τῆς Πανα-
γίας Κουµαριωτίσσης Νεοχωρίου, καί δευτέρου Λεωφο-
ρείου τήν 17ην ὥραν ἀπέναντι ἀπό την ἀποβάθραν τοῦ
Μ.Ρεύµατος, µετ’ ἐπιστροφῆς ἀµφοτέρων εἰς τά ἴδια.

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΣ ∆ΕΡΚΩΝ
ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΑΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗΣ

ΒΟΥΓΙΟΥΚ∆ΕΡΕ
Τήν προσεχῆ Κυριακήν 23ην Ὀκτω-
βρίου 2011, Κυριακήν τοῦ Ἀγίου
Ἀποστόλου Ἰακώβου τοῦ Ἀδελφο-
θέου, τελεῖται Ἀρχιερατική Θεία Λει-
τουργία ἱερουργοῦντος τοῦ Σεβ.
Ποιµενάρχου ἡµῶν Μητροπολίτου
Γέροντος ∆έρκων κ. Ἀποστόλου.
Θά ἐπακολουθήσει δεξίωσις έν τῇ
κοινοτική αἰθούση.

ΙΕΡΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΝΑΟΣ
ΑΓΙΑΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗΣ ΘΕΡΑΠΕΙΩΝ

Κατά τήν ἡµέραν αὐτήν δέν θά τελε-
σθεῖ Θεία Λειτουργία εν τῷ Ι. Μη-
τροπολιτικῷ Ναῷ τῆς Ἁγίας
Παρασκευῆς Θεραπείων .

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ
ΜΑΚΡΟΧΩΡΙΟΥ

Τήν προσεχῆ Κυριακήν 23ην Ὀκτω-
βρίου 2011 , Κυριακήν τοῦ Ἀγίου
Ἀποστόλου Ἰακώβου τοῦ Ἀδελφο-
θέου, τελεῖται Θεία Λειτουργία .
Ὥρα ἑνάρξεως 8.30.

ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ΣΤΕΦΑΝΟΥ
ΓΕΣΗΛΚΙΟΪ

Τήν προσεχῆ Κυριακήν 23ην Ὀκτω-
βρίου 2011 , Κυριακήν τοῦ Ἀγίου
Ἀποστόλου Ἰακώβου τοῦ Ἀδελφο-
θέου, τελεῖται Θεία Λειτουργία .
Ὥρα ἑνάρξεως 8.30.

ΙΕΡΟΣ ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑΚΟΣ ΝΑΟΣ
ΘΕΙΑΣ ΑΝΑΛΗΨΕΩΣ ΜΑΚΡΟΧΩΡΙΟΥ
Ἡ Θεία Λειτουργία τελεῖται καθ
΄ ἕκαστον Σάββατον .
Ὥρα ἑνάρξεως 9.30.

ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΣ ΠΡΙΓΚΗΠΟΝΝΗΣΩΝ
ΙΕΡΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΝΑΟΣ ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ

ΠΡΙΓΚΗΠΟΥ
Φέρεται εἰς γνῶσιν τῶν εὐσεβῶν καί φιλακολούθων Χρι-
στιανῶν ὅτι τήν προσεχῆ Κυριακήν, 23ην Ὀκτωβρίου, ἐπί
τῇ µνήµῃ τοῦ Ἁγίου Ἐνδόξου Ἀποστόλου Ἰακώβου τοῦ
Ἀδελφοθέου, ἐν τῷ Ἱερῷ ἡµῶν Ναῷ, τελεῖται Θ. Λειτουρ-
γία, ἱερουργοῦντων τῶν Σεβ. Μητροπολιτῶν Πριγκηπον-
νήσων κ. Ἰακώβου, Καστορίας κ. Σεραφείµ καί
∆ιδυµοτείχου κ. ∆αµασκηνοῦ.
Κατ΄ αὐτήν, ἐν τῷ Σωλέα τοῦ Ἱεροῦ Ναοῦ θά ἐκτεθῇ εἰς
προσκύνησιν καί ἁγιασµόν τῶν πιστῶν, τεµάχιον ἱεροῦ
Λειψάνου τοῦ Ἁγίου Ἰακώβου τοῦ Ἀδελφοθέου.
Θά ψάλλουν καλλίφωνοι Ἱεροψάλται ἐντεῦθεν καί ἐκ
τοῦ ἐξωτερικοῦ.
Ἐν συνεχείᾳ ἡ Α. Σεβασµιότης, ὁ Ποιµενάρχης, θά δεχθῇ
τάς εὐχάς τοῦ ἐκκλησιάσµατος καί θά ἐπακολουθήσῃ
ἑόρτιον Γεῦµα.
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ΖΗΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ
Κυρία με νοσοκομειακή πείρα

αναλαμβάνει την φροντίδα μικρών
παιδιών καθώς επίσης και την
περιποίηση ηλικιωμένων.

Για περισσότερες πληροφορίες
τηλεφωνήστε

στον αριθμό 0216 38 21 634
Κ. Λέλα

συνέχεια από την 1η
μέρι της Τετάρτης ο κύκλος επαφών
του Παπανδρέου θα συνεχιστεί με
τους αρχηγούς των άλλων κομ
μάτων,εν όψει της ψηφοφορίας του
πολυνομοσχεδίου την Πέμπτη, αλλά
και της κρίσιμης Συνόδου Κορυφής
της 23ης Οκτωβρίου.
Στην συνομιλία των δύο αρχηγών,
που διήρκεσε σχεδόν μισή ώρα, δεν
υπήρξαν σημεία σύγκλισης, ενώ
φέρεται να μην τέθηκε ζήτημα συ
γκυβέρνησης από τον πρωθυπουργό
στον πρόεδρο της ΝΔ.
Από την πλευρά του ο κ. Σαμαράς
σχολίασε ότι αν δεν ήταν τόσο κρίσι
μες οι στιγμές δεν θα πήγαινε στη
συνάντηση μετά το «υβρεολόγιο»,
όπως είπε, του πρωθυπουργού ενα
ντίον της ΝΔ, κατά την ομιλία του
στην Κοινοβουλευτική Ομάδα του
ΠΑΣΟΚ.
Όπως έγινε γνωστό από το περιβάλ
λον του προέδρου της ΝΔ υπήρξαν
σκέψεις να μην μεταβεί ο κ. Σαμαράς
στη συνάντηση. «Με το κλίμα αυτό
τορπιλίζεται η εθνική ομοψυχία» εί
πε ο πρόεδρος της ΝΔ, σύμφωνα με
πηγές της Συγγρού.
Σύμφωνα με τις ίδιες πηγές, αφορμή
στάθηκαν τα όσα είπε κατά της ΝΔ
ο πρωθυπουργός από το βήμα της
ΚΟ του ΠΑΣΟΚ νωρίτερα. Το ήδη
αρνητικό κλίμα επιβάρρυνε και η επί
θεση του αντιπροέδρου της κυβέρ
νησης και υπουργού Οικονομικών
Ευάγγελου Βενιζέλου στη Βουλή κα
τά του Μ. Κεφαλογιάννη αναφορικά
με τη διακυβέρνηση της χώρας την
περίοδο 200409.
Κυβερνητικές πηγές επιβεβαιώνουν
ότι ο πρωθυπουργός έκανε στον κ.
Σαμαρά αναλυτική ενημέρωση για
την πορεία των διαπραγματεύσεων
και παράλληλα του ζήτησε να στηρί
ξει το πολυνομοσχέδιο. «Δεν θα το
πάω με 180 (σ.σ βουλευτές), αλλά
νομίζω ότι πρέπει να το στηρίξεις»
φέρεται να είπε ο πρωθυπουργός.
Οι ίδιες κυβερνητικές πηγές τόνιζαν
ότι στην συνάντηση δεν τέθηκε
θέμα συγκυβέρνησης.
Σήμερα, ο Παπανδρέου θα συνα
ντηθεί στις 12 το μεσημέρι με τον
πρόεδρο του ΛΑΟΣ Γιώργο Καρατζα
φέρη, στη 13:00 με την γγ του ΚΚΕ
Αλέκα Παπαρήγα και στις 14:00 με
τον πρόεδρο του Συνασπισμού
Αλέξη Τσίπρα.

Αφιέρωµα...Αφιέρωµα... Επικαιρότητα..

συνέχεια από την 1η
ματικά μας ταλαιπωρεί είναι η λειψαν
δρία, η αντίληψη της συλλογικής εργασί
ας, η περιχαράκωση των θεμάτων πάνω
στα οποία πρέπει να δουλέψουμε.
Για όλα αυτά, πρέπει να πάρουμε δυνα
τές και θαρραλέες αποφάσεις. Εδώ αντι
μετωπίζουμε ένα πρόβλημα. Οι εκλογές
έγιναν, τα νέα στελέχη ήρθαν, νέα σώμα
τα δημιουργήθηκαν μέσα από τις εκλογές
αλλά τα ιδρύματα που έχουν μεγάλες πε
ριουσίες δυσκολεύονται να καταλάβουν
ότι η κοινότητα είναι ενιαία, μία και με
γάλη.
Δεν είναι οι τοπικές ενορίες αυτές που
θα δημιουργήσουν νέες δυναμικές, αλλά
μια ενιαία κοινότητα. Η πόλη και η χώρα
στην οποία ζούμε μας δίνει μεγάλες δυνα
τότητες και ευκαιρίες ανάπτυξης. Εμείς,
έχουμε και μια μεγάλη δομή και παρου
σία Κωνσταντινουπολιτών στο εξωτερι
κό, με τις οργανώσεις τους υπό την
αιγίδα της ΟΙ.ΟΜ.ΚΩ.
Η χώρα εκδημοκρατίζεται, ανοίγεται και
προς τις μειονότητες. Οι τελευταίες δε αι
σθάνονται μεγαλύτερη αυτοπεποίθηση
και εκφράζονται καλύτερα απ’ ότι στο πα
ρελθόν.
Έχουμε τεράστια περιουσία αλλά μας λεί
πει η τεχνογνωσία, πρέπει να δημιουργή
σουμε νέες δομές για να ανταποκριθούμε
στις ανάγκες των ανθρώπων του εξωτερι
κού και της Τουρκίας. Πρέπει να απο
βάλουμε την ξενοφοβία, να διευρύνουμε
την κοινότητα. Ένας στενός πυρήνας αν
θρώπων δεν είναι δυνατόν να ανταπεξέλ
θει στα σημερινά δεδομένα."
ΗΧΩ: Με αφορμή το νέο κανονισμό, αλ
λά και το νόμο (την εφαρμογή του οποί
ου αφορά αυτός) που παρουσιάστηκε σε
εμάς ως έκπληξη τη βραδιά του δείπνου
παρατέθηκε απο τις μειονότητες στον
Πρωθυπουργό. Τί πιστεύετε για αυτές τις
εξελίξεις και τί μας προσφέρουν;
" Όντως, ήταν έκπληξη χρονικά. Οι προ
ετοιμασίες του διατάγματος και του κανο
νισμού είχαν γίνει πολύ νωρίτερα από το
Συμβούλιο της Γενικής Διεύθυνσης Βα
κουφίων και του αρμοδίου υπουργού κ.
Αριντς. Δεν περίμενε κανείς ότι ο κ. Πρω
θυπουργός θα έπαιρνε μια τέτοια απόφα

ση με συνέπεια, ταχύτητα και
αποφασιστικότητα. Η 28η Αυγούστου, η
μέρα του δείπνου, ήταν μια μέρα συμβο
λική όταν και συναντηθήκαμε 162 μειονο
τικά ιδρύματα για να φιλοξενήσουμε τον
πρωθυπουργό, μέλη της κυβερνήσεως
και άλλους αξιωματούχους της ηγεσίας.
Σας υπενθυμίζω ότι τον περασμένο Απρί
λιο είχαμε κάνει μια σύσκεψη στο αρμενι
κό λύκειο στο Καράκιοϊ και στη συνέχεια
μαζί με τον αρμόδιο Γενικό Διευθυντή κ.
Αντνάν Ερντέμ, είχαμε το πασχαλινό γεύ
μα όπου φιλοξενήσαμε στελέχη πολλών
μειονοτικών ιδρυμάτων στην αίθουσα
της Αγίας Τριάδος στο Τάξειμ. Σ' αυτές
τις συσκέψεις ο κ. Γενικός Διευθυντής εί
χε αναπτύξει την προσπάθεια, τη μελέτη
και όλη την προετοιμασία μιας αλλαγής
νόμου. Αυτό συζητήθηκε και από τα
μέλη των ιδρυμάτων και ζητήθηκε και η
δική τους γνωμοδότηση."
ΗΧΩ: Από τον τρόπο που βλέπουμε πώς
εκδόθηκε ο νόμος και ο κανονισμός,
εξάγουμε το συμπέρασμα ότι η εκπρο
σώπηση στο φορέα αυτό(το Συμβούλιο
της Γεν.Διεύθυνσης Βακουφίων), που
τουλάχιστον σημαίνει καλύτερη ενημέρω
ση και των αρμοδίων, έπαιξε καταλυτικό
ρόλο. Πιστεύετε και εσείς το ίδιο;
 "Οπωσδήποτε, η παρουσία ενός εκπρο
σώπου όλων των φορέων ο οποίος μετα
φέρει την ανάγκη της κοινότητας και την
αντικειμενική τοποθέτηση της κοινότη
τας, βοήθησε πάρα πολύ. Διότι, δε ζητού
σαμε ακίνητα τα οποία δε μας ανήκαν.
Ζητούσαμε αυτά που είχαν ιδρύσει οι
πρόγονοί μας. Οπότε, ο διάλογος δια του
εκπροσώπου ήταν πολύ καταλυτικός και
θα παίξει ακόμα μεγαλύτερο ρόλο και
στο μέλλον. Διότι, όσο οι σχέσεις βελ
τιώνονται, οι αντιπαραθέσεις ελαττώνο
νται.
Θυμάμαι ότι όταν συμμετείχα στην
πρώτη συνεδρίαση ως μέλος, το 2009, εί
χα πει ότι οι μειονότητες τα ιδρύματα
και η Γενική Διεύθυνση Βακουφίων βρί
σκονται πολύ μακριά.
Ενώ έχουν μια δυνατή σχέση μέσα στα
νομικά πλαίσια, έχουν απόσταση συναι
σθηματική και απόσταση εμπιστοσύνης,
αυτό πρέπει να γεφυρωθεί. Το Μάρτιο

του 2009, έγινε η πρώτη συνάντηση της
ΓΔΒ με τα ιδρύματά μας στο Σίρκετζι, σε
ένα ξενοδοχείο, όπου συμμετείχαν 200
και πλέον εκπρόσωποι των μειονοτικών
βακουφίων.
Πέρα από την απόσταση, υπήρχε και
ένας φόβος. Τα μειονοτικά βακούφια
φοβόταν τη ΓΔΒ. Σήμερα, αυτό έχει με
τατραπεί σ’ ένα διάλογο, σε μια κατα
νόηση. Υπάρχουν ακόμα πράγματα που
χρειάζονται βελτίωση, υπάρχουν θέματα
πάνω στα οποία πρέπει να εργαστούμε,
όμως είμαστε στη σωστή κατεύθυνση
γιατί υπάρχει πολιτική βούληση από την
πλευρά της κυβέρνησης που δείχνει ότι
είναι σταθερή."
ΗΧΩ: Πολλά πράγματα έχουν διορθωθεί.
Πολλά επίσης παραμένουν ως έχουν.
Πώς βλέπετε να διαγράφεται το μέλλον
όσον αφορά τα κοινοτικά;
 "Σε ό,τι αφορά τα πολιτικοκοινοτικά ,
είμαι αισιόδοξος. Υπάρχει μια πολιτική
βούληση, η οποία από την κορυφή κατε
βαίνει σιγάσιγά προς τη γραφειοκρατία
και αυτό το βλέπουμε να αποδίδει καθη
μερινά. Χρειαζόμαστε κάποια χρόνια για
να ακούσουμε παρόμοιες εκπλήξεις αλλά
εγώ είμαι πεπεισμένος ότι και σύντομα
θα δούμε και θα ακούσουμε εκπλήξεις.
Επίσης, χρειαζόμαστε και εκπλήξεις μέσα
από τη δική μας κοινότητα. Οι απο
φάσεις που θα πάρουμε, το πώς θα δια
γράψουμε το μέλλον. Διότι δεν
μπορούμε να αναπολούμε τα μεγέθη του
παρελθόντος ούτε να είμαστε περήφανοι
με τοπικές περιουσίες, αλλά αυτές τις πε
ριουσίες πρέπει να τις αξιολογήσουμε και
να τις αξιοποιήσουμε. Το μέγεθος της
περιουσίας δεν έχει καμία αξία αν δεν
κάνουμε έργα και αν δεν έχουμε όραμα
για τα παιδιά μας, για τις επόμενες γεν
νιές."
Αυτά τα λόγια ήταν τα τελευταία πρίν
φύγουμε εκείνο το πρωί, από το Μεσο
χώρι του Βοσπόρου. Ήταν ακόμη πρωί.
Δεν γνωρίζω αν η κινητικότητα στα κοι
νοτικά μας είναι ένα ξύπνημα από το λή
θαργο των δεκαετιών ή ένα κύκνειο
άσμα, όπως θέλουν κάποιοι να πιστεύ
ουν και να διατυμπανίζουν. Ποιός όμως
τους υπολογίζει; Αυτοί δεν είναι άλλωστε
εκείνοι που μας έχουν διαγράψει εδώ και
δεκαετίες; Καλό τους ταξίδι λοιπόν όπου
κι αν πορεύονται.
Εγώ εξακολουθώ να είμαι αισιόδοξος και
ελπίζω. Φυσικά ποτέ δεν είχα χάσει την
ελπίδα.
Άλλωστε αυτή πεθαίνει τελευταία.
Κι αφού όπως μας λέει και ο κ. Βίγκας
την επαναπατρίσαμε για όσους την είχαν
χάσει, είναι πράγματι καιρός το όραμα,
να γίνει πράξη.
Γιατί ναί, ποτέ δεν είναι αργά. Αλλα κάθε
στιγμή που χάνεται, κάποιοι άλλοι,
γράφουν ιστορία.

► Λάκης Βίγκας: " Εγώ κάποτε έλεγα ότι πρέπει...

Να επαναπατρίσουµε την ελπίδα
► Την Πέµπτη η ψήφιση του πολυνοµοσχεδίου

Χωρίς σηµεία σύγκλισης οι
Παπανδρέου και Σαµαράς
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Επικαιρότητα..

♦ Ο Γκιλάντ Σαλίτ επιστρέφει σώος 5 χρόνια µετά, χαρά στη Γάζα µε την επιστροφή των κρατουµένων

♦ Θέµα µόνιµης επιτήρησης των υπό διάσωση χωρών φέρνει η Μέρκελ στη Σύνοδο της Κυριακής

Η Γερμανίδα καγκελάριος επα
νέλαβε την Τρίτη ότι η Σύνοδος
Κορυφής της ΕΕ θα σηματοδοτή
σει ένα σημαντικό βήμα, αλλά
όχι την οριστική λύση, για την
αντιμετώπιση της κρίσης χρέους
στην Ευρωζώνη.
Παράλληλα, σύμφωνα με πληρο
φορίες που επικαλείται το πρα
κτορείο Bloomberg, μιλώντας σε

συνεδρίαση των Χριστιανοδημο
κρατών, η Ανγκελα Μέρκελ ανα
κοίνωσε ότι στη Σύνοδο της
Κυριακής θα τεθεί το ενδεχόμε
νο μόνιμης επιτήρησης των υπό
ευρω  διάσωση χωρών.
Αξιωματούχος των Χριστιανοδη
μοκρατών που συμμετείχε στη
συνεδρίαση σημείωσε ότι η Μέρ
κελ αναφέρθηκε στη «μόνιμη

επιτήρηση» παραλληλίζοντάς
την με το κλιμάκιο της τρόικας
(εκπρόσωποι του ΔΝΤ, της ΕΚΤ
και της Κομισιόν), αλλά προφα
νώς με μόνιμη παρουσία στη
χώρα και με αρμοδιότητα να
επιβλέπει τις χώρες που έχουν
λάβει χρήματα από τον ευρω
παϊκό μηχανισμό στήριξης.
Η Μέρκελ προσπάθησε για δεύ
τερη ημέρα να μειώσει τις
προσδοκίες που έχουν αναπτυ
χθεί σχετικά με το αποτέλεσμα
της Συνόδου Κορυφής της ΕΕ,
λέγοντας πως οι αξιωματούχοι
από τις 17 χώρες της Ευρω
ζώνης κινούνται χιλιοστό  χιλιο
στό προς την κατεύθυνση της
λύσης στο πρόβλημα της κρίσης
χρέους στην Ευρωζώνη.

Ματιές στην επικαιρότητα...

Σε µόνιµη επιτήρηση οι χώρες υπό
διάσωση της ευρωζώνης;

συνέχεια από την 1η
Σύμφωνα με την έκθεση
του ΟΗΕ για το 2011, η διε
θνής οικονομική κρίση απει
λεί να εκτροχιάσει τους
περίφημους «Στόχους της
Χιλιετίας» για την εξάλειψη
της φτώχειας και της πείνας
ως το 2015.
Παραδόξως, το μόνο στοι
χείο που συγκρατεί τα στα
τιστικά δεδομένα της
φτώχειας σε πτωτική πο
ρεία είναι η αλματώδης
ανάπτυξη που παρατηρείται
σε χώρες της ανατολικής
Ασίας, με κύριες την Κίνα
και την Ινδία. Ωστόσο, η
κρίση στον δυτικό κόσμο
συμπιέζει τα εισοδήματα σε
χώρες που παραδοσιακά εί
χαν χαμηλό ποσοστό
φτώχειας, ενώ η ανάπτυξη
σε ορισμένες αναπτυσσόμε
νες χώρες δεν επαρκεί για
το «κλείσιμο της ψαλίδας»
ανάμεσα στα πιο φτωχά και
στα πιο πλούσια στρώματα
του πληθυσμού.
Η έκθεση του ΟΗΕ για τους
«Στόχους της Χιλιετίας»
απογοήτευσε ακόμα και
τους πιο αισιόδοξους. Ο
υπολογισμός των αν
θρώπων που υποσιτίζονται
έχει αγγίξει τον τραγικό
αριθμό των... 925 εκατομ
μυρίων, τη στιγμή που την
περίοδο 20062008 παρέμε
νε στα 850 εκατομμύρια.
Όσο για τις μελλοντικές
προβλέψεις, είναι κάθε άλ

λο παρά αισιόδοξες. Στην
καλύτερη των περιπτώσε
ων, «ακόμα και αν οι
"Στόχοι της Χιλιετίας" επι
τευχθούν ως το 2015, 600
εκατομμύρια άνθρωποι θα
εξακολουθούν να υποσιτί
ζονται στον αναπτυσσόμε
νο κόσμο. Το να
υποφέρουν 600 εκατομμύ
ρια άνθρωποι από την πεί
να καθημερινά δεν μπορεί
ποτέ να είναι αποδεκτό»,
τόνισαν στην κοινή τους
αναφορά οι διευθυντές του
Παγκόσμιου Οργανισμού
Τροφίμων, του Διεθνούς
Ταμείου Αγροτικής Ανάπτυ
ξης και του Παγκοσμίου
Επισιτιστικού Προγράμμα
τος του ΟΗΕ.
Οι ίδιοι κατονομάζουν τις
υψηλές τιμές των τροφί
μων ως τη βασική αιτία για
την «τροφική ανα
σφάλεια», όπως την ονο
μάζουν, στον
αναπτυσσόμενο κόσμο. «Η
ζήτηση για τρόφιμα στις
αναπτυσσόμενες οικονομίες
θα αυξάνεται, καθώς ο πλη
θυσμός αυξάνεται ρα
γδαία», τονίζουν
χαρακτηριστικά, ενώ τονί
ζουν ότι «η σύνδεση της
γεωργίας με την αγορά
ενέργειας σε διεθνές επίπε
δο θα οδηγήσει σε ακόμα
μεγαλύτερες διακυμάνσεις
στις τιμές των τροφίμων
μέσα στην επόμενη δεκαε
τία».

Έπειτα από πέντε χρόνια αιχμα
λωσίας στη Λωρίδα της Γάζας ο
δεκανέας Γκιλάντ Σαλίτ, στα 25
του χρόνια σήμερα, επέστρεψε
την Τρίτη στο Ισραήλ εν μέσω
πανηγυρισμών.
«Είχα πάντα πίστη ότι θα απε
λευθερωθώ. Είμαι καλά, η Χα
μάς μου φέρθηκε καλά. Ελπίζω
πως αυτή η συμφωνία θα συμ
βάλλει στην ειρήνη μεταξύ Ισ
ραηλινών και Παλαιστινίων»
ήταν τα πρώτα λόγια του δεκα
νέα που απήχθη το 2006 από
μαχητές της Χαμάς, παραμένο
ντας τα τελευταία χρόνια σε κα
θεστώς αιχμαλωσίας.
Την ώρα που ο δεκανέας έφθα
νε στο Ισραήλ 200.000 Παλαι
στίνιοι και άνδρες της Χαμάς
είχαν κατακλύσει τους δρόμους
της Λωρίδα της Γάζας για να
υποδεχθούν τους πρώην κρα
τούμενους.
Το Ισραήλ αποφυλάκισε 477 Πα

λαιστίνιους κρατούμενους την
Τρίτη και τον επόμενο μήνα θα
ακολουθήσει η αποφυλάκιση άλ
λων 550, στο πλαίσιο της συμ
φωνίαςορόσημο που συνήφθη
μεταξύ της κυβέρνησης του
Μπέντζαμιν Νετανιάχου και της
Χαμάς με αιγυπτιακή μεσολάβη
ση.
Ο Ισραηλινός πρωθυπουργός
ήταν παρών στην επιστροφή
του Γκιλάντ Σαλίτ, ο πρωθυ
πουργός της Χαμάς Ισμαήλ Χανί
γε χαιρέτησε τους
κρατούμενους που έφθασαν
στη Γάζα και ο Παλαιστίνιος
πρόεδρος Μαχμούντ Αμπάς υπο
δέχθηκε τους κρατούμενους
που κατευθύνθηκαν στη Δυτική
Όχθη χαρακτηρίζοντάς τους
«μαχητές της ελευθερίας».
Ο Γκιλάντ Σαλίτ μεταφέρθηκε
από τη Χαμάς νωρίς το πρωί
της Τρίτης στο πέρασμα της
Ράφα μεταξύ Γάζας και Αιγύ

πτου και παραδόθηκε στους Αι
γύπτιους μεσολαβητές
παρουσία Ισραηλινών απεσταλ
μένων. Εισήλθε στο Ισραήλ
από το πέρασμα Καρέμ Σαλόμ,
και εκεί έκανε τα πρώτο τηλε
φώνημα στους γονείς του, οι
οποίοι επί 16 μήνες είχαν κατα
σκηνώσει έξω από την κατοικία
του Μπέντζαμιν Νετανιάχου ζη
τώντας του την απελευθέρωση
του γιου τους.
Οι Παλαιστίνιοι κρατούμενοι εί
χαν φύγει νωρίτερα από δύο
φυλακές στο βόρειο και κεντρι
κό Ισραήλ υπό δρακόντεια
μέτρα ασφαλείας. Κατευθύνθη
καν στη Γάζα και τη Δυτική
Όχθη, ενώ περίπου 40 εξ αυ
τών θα μεταφερθούν σε χώρες
υποδοχής, περιλαμβανομένης
της Τουρκίας, της Συρίας και
του Κατάρ.

► Ο 25χρονος απαχθείς από η Χαµάς Σαλίτ γύρισε σώος στο Ισραήλ ενώ το τελευταίο απελευθερώνει σταδιακά 1020 κρατουµένους

"Ανταλλαγή" µε φόντο την ελπίδα για
επίλυση του Παλαιστινιακού

Επεισόδια την Τρίτη στο Σα
ντιάγο, κατά τη διάρκεια συ
γκέντρωσης του μαζικού
φοιτητικού κινήματος που
διαδηλώνει ενάντια σε αυτό
που χαρακτηρίζει ως χιλιανό
«εκπαιδευτικό απαρτχάιντ».
Η κυβέρνηση της Χιλής έχει
δεσμευτεί για μεταρρυθμί
σεις που κρίνονται ανεπαρ
κείς από τους φοιτητές, οι
οποίοι στηρίζουν τα συνδι
κάτα που κήρυξαν διήμερη
απεργία αρχής γενομένης
από την Τρίτη.
Το κίνημα διαμαρτυρίας δια
νύει τον πέμπτο μήνα και εί
ναι το μεγαλύτερο μετά την
επιστροφή της Χιλής στη δη
μοκρατία το 1990.
Οι επικεφαλής του φοιτητι
κού κινήματος απαιτούν την
εκ βάθρων αναδιάρθρωση
του εκπαιδευτικού συστήμα
τος της Χιλής, το οποίο κα
ταγγέλλουν ότι είναι άνισο

και υποχρηματοδοτείται.
Το σύστημα είναι αυστηρά
χωρισμένο μεταξύ ιδιωτι
κών και δημόσιων σχολεί
ων, μία προσέγγιση που
έχει χαρακτηριστεί από
τους επικριτές του ως «εκ
παιδευτικό απαρτχάιντ».
Οι διαδηλωτές ζητούν να
αναλάβει η κεντρική κυβέρ
νηση τον πλήρη έλεγχο της
εκπαίδευσης και να αυξήσει
τα κονδύλια προς τα δη
μόσια σχολεία και πανεπι
στήμια.
Ο χιλιανός πρόεδρος Σεμπα
στιάν Πινέρα έχει απαντήσει
υποσχόμενος περιορισμένες
μεταρρυθμίσεις και έξτρα
χρηματοδότηση γύρω στα
4 δισεκατομμύρια, δολάρια,
ωστόσο απορρίπτει κατηγο
ρηματικά το αίτημα για
πλήρη κρατικό έλεγχο της
εκπαίδευσης.

Συγκρούσεις φοιτητών µε την
αστυνοµία στη Χιλή

► Στατιστικά του ΟΗΕ για τη φτώχεια στον κόσµο

∆ιεθνής Ηµέρα Εξάλειψης
της Φτώχειας




